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Protokoll fört vid styrelsemöte lördag 20 augusti 2022 kl. 16.00 på Härnösands Brukshundklubb. 

Närvarande: Torbjörn Eriksson, Gunilla Nilsson, Lena Backström Nordén, Martin Adelgren Thorén, 

Gunnel Crona, Margareta Höglund och Camilla Johansson. 

Förhindrad att närvara: Pether Öhlén och Agneta Gidmark. 

§ 63  Torbjörn öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 64  Till ordförande valdes Torbjörn och som sekreterare Gunilla. 

§ 65  Dagordningen fastställdes efter tillägg under övriga frågor. 

§ 66  Som justeringsperson valdes Margareta.  

§ 67  Föregående mötesprotokoll genomlästes. Under punkten inkomna skrivelser: ”deltagande via 

plattform på nätet vid medlemsmöten för långväga medlemmar” beslutades att möjliggöra detta 

genom användandet av den digitala plattform som kan uppkopplas via någons telefon eftersom det 

endast kan röra sig om enstaka medlemmar. 

För övrigt godkändes protokollet och lades till handlingarna. 

§ 68  Lena gick igenom klubbens ekonomi. Beräknat resultat 76 800 kr. Några inbetalningar till 

klubben är svåra att härleda, kan vara köp av rosetter, koppel, fika och i viss mån kurser utan uppgift 

på inbetalare. Dessa intäkter bokförs under inköp servering. Kursavgifter kan inbetalas antingen på 

klubbens postgiro eller via swish. Medlemsavgift och klubbavgift betalas till SBK. Klubbavgiften 

återbetalas till HBK. 

§ 69  Vinstdelning med sagik avseende agilitytävlingen. Lena o Martin har gått igenom intäkter och 

kostnader i samband med tävlingen. Utfallet, som redovisades på mötet, blev 52 940 kr vilket, enligt 

avtal, ska fördelas lika mellan sagik och HBK.  Alltså 26 470 kr var. Resultat som fastställdes av 

styrelsen. 

§ 70  Inkomna skrivelser Carina Norberg. 

1) Krävs medlemskap vid prova-på-kurser som är max 3 ggr? Mötet beslutade att prova-på…  ska 

bara gälla vid ett tillfälle och då ett tema, och inte som ngn kurs. Inget medlemskap krävs då. 

2) Inspirationshelg i spår och lydnad i Ragunda den 3–4 september. Carina Norberg har föreslagit 

Ann Hammarström och Gunilla Nilsson att få delta i ”inspirationshelgen” samt att klubben 

skulle stå för kostnaden 2000 kr + boende och resa. Beviljas av styrelsen. 

3)  Mötet beslutade att satsa på utbildning av SBK-instruktörer vilket då kommer att budgeteras 

liksom den omarbetade grundmodulskursen. 

4) Ansökan om vindbonus för vindpark Möckelsjöberget. Camilla åtar sig att skriva en ansökan.  



§ 71 Sektorernas rapporter: 

 Rally: Tävlingar har genomförts i helgen 14/8 

Agility: Agilitypokalen har genomförts i juli, kommer även 24 augusti samt i september.  

Tävling: IGP genomfördes 6 augusti. Lägre klass spår 20/8. Planeras appelltävling senare i höst. 

Senaste ansökan för nästa års tävlingar första halvåren -23 är före 1 november i år. 

Mental: Dobermannklubben haft MT och MH i juli. Rottweilerklubben har hyrt mentalbanan 3 

september för MT. 

Tjänstehund: Ingen verksamhet. 

Hus: ”Full snurr” på utbildningsverksamheten. Valpkurser, allmänlydnad, spår, sök mfl. 

Kök: Ingen förändring. 

Ungdom: Liselott Pettersson och Christina Ström är i full gång med planering av olika slag, bla 

Dogathlon. 

Anläggning: Rivning av altanen behövligt, bla för att kunna isolera under huset. Inget större gensvar 

från klubbmedlemmarna att hjälpa till, kollar med extern snickare. Beslut kommer att tas via 

styrelsens sms-grupp. 

§ 72  Beslut tagna via styrelsens smsgrupp. Dagens styrelsemötesdatum.  

§ 73  Övriga frågor.  

Elavtalet: Beslutades fortsatt fast pris för ett år. 

Ridhuset: Liselotte Pettersson har ställt frågan om att få hyra viss del i ridhuset för HBK´s aktiviteter. 

Avvaktar svar.  

Enskilda kurser: Beslutades att klubbens instruktörer få hålla enskilda kurser i HBK´s regi. Kostnad för 

enskild deltagare 450 kr/tim. 

§ 74  Datum för nästa styrelsemöte 18/9 kl. 15.00. 

§ 75 Torbjörn tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 

 

 

Torbjörn Eriksson Gunilla Nilsson Margareta Höglund 

Ordförande  Sekreterare  Justerare 

 


